
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 02 / 2022

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 27– junio - 2022

Hora inicio / fin 20:00 h.- 20:55 h.

Lugar Tenencia Alcaldía SUR

ASISTENTES:

PRESIDENTA

Dª. Patricia Puerta Barberá

VICE-PRESIDENTA

        Dª. Mª Jesús Garrido Moya

VOCALES

Concejales   designados - Grupos Políticos Municipales.   

Dª. Mª Isabel Granero Moya                     Grupo Político PSOE

Vecinos designados - Grupos Políticos Municipales. 

D. Manuel Pegueroles Belmonte               Grupo Político PSOE

Designados por Alcaldía

Dª. Eva Lidón Barreda Martín                          

Personas designadas por los Grupos Políticos Municipales

Dª. María España Novoa                                  Grupo Político PP

Representantes de las AA.VV,

D. Vicente J. Campos Ruiz AA.VV. SAN PABLO

D. Alberto Ramos Renau AA.VV. SAN JAIME

Representantes de las AMPAS
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Dª. Daniela Terfelea           AMPA IES CEIP EXERCIT

   
    SECRETARIA

Dª. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSAN ASISTENCIA:

  Dª María Dolores Zabalza Prieto

          

NO ASISTEN: 

D. Manel Josep Estrada Melià

Dª. Maria Isabel Cebrián Gómez

D. José Porras Rodríguez

D. Juan José Povedano Romero

D. Daniel Monferrer Cherta

D. Ramón Sarria Picazo

D.  Miguel Angel Guillamón Naches

D. José L. Gómez Sánchez

D. José Oscar Sánchez ramos

D. Emilio García Solsona

Dª Estefanía García Gómez

D. Jorge Ernesto Porcar

Dª Ana M.ª Latorre Centelles

        

Orden del día. 

1º.- Aprobación, si procede, de la acta  correspondientes a las sesión ordinaria del 
Consejo Municipal de Distrito Sur de fecha 29 de marzo de 2022

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.
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En la Tenencia Alcaldía de Distrito Sur del  Ayuntamiento de Castellón de la Plana, 
siendo las 20:00 h. del día 27 de junio de dos mil veintidós bajo la presidencia del Ilma. 
Señora Teniente de Alcalde, Doña Patricia Puerta Barberá, se reúnen los señores y señoras 
arriba  señalados al  objeto de celebrar  sesión ordinaria  del  Consejo  Municipal  de Distrito 
SUR, con mi asistencia como Secretaria Delegada del Consejo para dar fe del acto.

Comprobado el  quorum de asistencia  por  la  Presidencia  se procede a  iniciar  la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL  ACTA  CORRESPONDIENTES  A  LA 
SESIÓN ORDINARIA DEL CONSEJO MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 29 DE 
MARZO DE 2022 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión celebrada el día 29 de 
marzo de 2022, por mayoría se acuerda aprobarla. 

2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

SERVICIOS URBANOS, INFRAESTRUCTURA Y MEDIO AMBIENTE

AA.VV. LA ADUANA - (GRUPO LOURDES) 

A la solicitud de la limpieza del carril bici, ya que siempre está muy sucio, así como 
que se realice habitualmente de forma periódica, informan que: La limpieza se realiza una 
vez cada dos semanas. El lunes 13 de junio se realizó por última vez.

Con respecto a la poda del  ficus de la  Calle  Torrechiva,  junto a la  vía del tren, 
Informan que: Se dan las órdenes para su ejecución.

También en la Calle Torrechiva hay un paso junto a la vía que esta lleno de hierbas 
y necesita se limpie. Informan que : Se ha ido a ver y es una pasarela metálica junto a la vía 
y no tiene hierbas. Solicitan de ser otra ubicación, indiquen exactamente dónde es.

AA.VV. SAN JAIME - (GRUPO ROQUETES) 

El  Sr.  Ramos,  informa  que  es  necesaria  podar  los  árboles  del  grupo,  ya  que 
invaden la calzada. Informan: la necesidad de especificar si los árboles están en propiedad 
privada o están en la calle.

Se presentó por SMC número 2116624, al respecto de las palmeras que hay en el 
grupo, los alcorques tienen piedras que se han soltado, por lo que se debería de solucionar. 
Nos informan en NRI del pasado mes de mayo que esta solucionado, pero desde la AA.VV. 
Comunican que no es así, por lo que solicitan se de solución al tema. Informan que:  Se 
reactiva incidencia en SMC, para que vuelvan a revisarla.
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DÑA. ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

Solicitó un contenedor más de envases en la Calle Juan Ramón Jimenez, 55  que 
pasaran con más frecuencia a vaciarlos, ya que en esa dirección hay un supermercado y se 
llena casi todos los días. Informan que: Se ampliará la dotación.

DÑA. ISABEL GRANERO MOYA

Comunicó que en la Plaza Rio Terde, hay una fuente que no funciona y debería de 
retirarse para evitar que la gente se pueda hacer daño. Informan que: Se anota en la base 
de datos de mantenimiento de fontanería. Pasarán a revisarla y buscar una solución.

 

SERVICIOS URBANOS, INFRAESTRUCTURA Y MEDIO AMBIENTE

DÑA. MARIA ESPAÑA NOVOA

El Jefe del Negociado de Transporte Público y Bicicleta, en relación a las notas de 
régimen interior del Consejo Municipal del Distrito Sur, de 31 de marzo de 2022, solicitando 
se  emita  informe  sobre  los  acuerdos  adoptados  en  sesión  ordinaria  celebrada  por  el 
Consejo Municipal del Distrito Sur el pasado 29 de marzo de 2022, promovidos por el Sr. 
Sánchez de la AA.VV. La Aduana (Grupo Lourdes) y Dª María España Novoa, donde se 
solicita la restitución del servicio de autobús por el Grupo Lourdes, para su conocimiento y 
efectos informa que: Ya ha sido restituido el servicio de autobús de la L7 que transcurre por 
el Grupo Lourdes en su horario habitual.

 3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No existiendo ningún asunto de Despacho Extraordinario, se pasa al punto siguiente 
del orden del día.

 
5º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

AA.VV. SAN PABLO – D. Vicente Juan Campos Ruiz

El Sr. Campos, informa una vez más de la venta de productos en la panadería del 
grupo a las 5 de la madrugada, con las  correspondiente escándalo y molestias para los 
vecinos, por ello solicita la presencia de la policía y policía autonómica, por posible sanción, 
así como averiguar si tienen licencia de actividad para la venta de sus productos.

Solicita la limpieza del solar de los médicos que esta vallado, ya que hay hierbas de 
2 mt. de altura.
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También es necesaria la limpieza de la Calle San Alfonso, ya que esta limpia en la 
parte de Almazora, el quitamiedos esta tapado por las hierbas que salen hasta la carretera.

Solicitan el cambio de ubicación del contenedor de Cáritas ya que esta situado en la 
curva a la entrada del barrio, y es un peligro para los vehículos, informa que hay otro situado 
en la Carretera de Almazora, 1 (antiguo supermercado Melero).

Como ya se comento con anterioridad, en las obras de la entrada del Centro de 
Salud, por la Avenida del Campo de Montiel,  deben de hacer el acceso correcto ya que 
parece ser que no están planteándolo como se indicó en su día, teniendo en cuenta que los 
palets de los azulejos ya están allí para su colocación, se debería de volver a plantear antes 
de iniciar la colocación de los mismos.

   Solicitan la revisión de los baches en la Calle San Alfonso.

AA.VV. SAN JAIME - D. Alberto Ramos Renau

El Sr. Ramos, comunica que ya esta tapado el bache que se reclamó en su día.

Solicita la limpieza de los restos que dejan las ovejas por el  paso del grupo, e 
información de si se pudiera prohibir que pasaran por los huertos del grupo.

En el Camino Roquetes, a la altura de la acequia, dirección hacia Castellón, hay un 
pequeño  solar  donde arreglan  coches,  y  en el  solar  de enfrente  tiran  los  restos  de los 
arreglos de vehículos y los cambios de aceite.

D. MARIA ESPAÑA NOVOA

La Sra. España, traslada quejas del Colegio Ejercito, ya que solicitaron policía para 
la entrada y salida del colegio y no ha sido así, por lo que solicita se tenga en cuenta para el  
próximo curso.

   Con respecto a la AA.VV. Maestría, comentaron los siguientes temas:

           En la calle Juan Bautista Poeta, Barrachina y alrededores hay muchos socavones 
que se deben de reparar.

    Las aceras del Parque Oeste, están en muy mal estado y elevado por los árboles 

En la Plaza de las comunicaciones no se ha repuesto el mobiliario urbano que se 
retiró. 

En República Argentina, las aceras están en muy mal estado y no hay pasos de 
cebra o están muy alejados entre ellos.

Con respecto al autobús, en la unión de República Argentina con Parque Oeste, 
se sube encima de la acera , con el peligro que puede suponer para los viandantes., se 
debería de dar una solución al tema.

                 Hacen hincapié del mal estado de las aceras en la Calle San Juan.
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En  la  Calle  Rambla  Cervera,  hay  un  solar  que  esta  muy  sucio,  deberían  de 
limpiarlo

Solicitan se construya una rotonda en la Calle Ribesalbes con Avenida Villarreal, 

La Srta. España se interesa de como esta el tema de la urbanización de Grupo 
Perpetuo Socorro, la Sra. Puerta le comenta que van a comenzar en breve.

Dª. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

Comenta que en la Avenida Campo de Montiel , solo tiene una acera muy estrecha, 
esta lleva de hiervas muy altas y se debería de limpiar. La Sra. Puerta le comenta que el  
terreno no es municipal.

Ya solicitó en su día que en la Calle Larga, se deberían de anclar los contenedores 
porque con el aire se mueven , pero solo anclaron uno, deberían de hacerlo en todos, de la 
misma manera que también considera necesaria otro contenedor más de orgánico, y poner 
los dos juntos.

Es necesaria la desinsectación de cucarachas en todo el Grupo Perpetuo Socorro, 
ya que hay muchas y muy grandes.

Informa que en el campo de futbol en el Grupo Perpetuo Socorro, los fines de 
semana celebran culto, se debería de controlar el tema, ya que no hay constancia si tienen 
permiso para ello.

Dª. ISABEL GRANERO MOYA

La Sra. Granero, comenta escrito de D. Eliseo de Brito Molina, con relación a la 
situación de los excrementos ocasionados por las palomas que se refugian en la Calle 
Ribelles Comin, 61, aceras, coches y viandantes manchados continuamente, por lo que 
solicitan limpieza y control al respecto.

     Y siendo las 20:55 de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más 
asuntos que tratar, la señora Presidenta levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria 
doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo al margen junto con la Sra 
Presidenta del Consejo Municipal de Distrito Sur
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

Núm. d’acta 02 / 2022

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 27 de juny de 2022

Hora inici/fi 20:00 - 20:55 h

Lloc Tinència d’Alcaldia SUD

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patrícia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

        Sra. Mª Jesús Garrido Moya

VOCALS

Regidors designats - Grups polítics municipals 

Sra. Mª Isabel Granero Moya                     Grup polític PSOE

Veïns designats - Grups polítics municipals 

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte               Grup polític PSOE

Designats per l’Alcaldia

Sra. Eva Lidón Barreda Martín                          

Persones designades pels grups polítics municipals

Sra. María España Novoa                                  Grup polític PP

Representants de les associacions veïnals

Sr. Vicente J. Campos Ruiz AV SAN PABLO

Sr. Alberto Ramos Renau AV SAN JAIME

Representants de les AMPA

Sra. Daniela Terfelea           AMPA IES CEIP EXÈRCIT
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    SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN ASSISTÈNCIA:

  Sra. María Dolores Zabalza Prieto

         NO HI ASSISTEIXEN: 

Sr. Manel Josep Estrada Melià

Sra. Maria Isabel Cebrián Gómez

Sr. José Porras Rodríguez

Sr. Juan José Povedano Romero

Sr. Daniel Monferrer Cherta

Sr. Ramón Sarria Picazo

Sr.  Miguel Angel Guillamón Naches

Sr. José L. Gómez Sánchez

Sr. José Oscar Sánchez Ramos

Sr. Emilio García Solsona

Sra. Estefanía García Gómez

Sr. Jorge Ernesto Porcar

Sra. Ana M.ª Latorre Centelles

        

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta corresponent a la sessió ordinària del Consell Municipal del 
Districte Sud de data 29 de març de 2022

2. Informe de la presidenta

3. Despatx extraordinari

4. Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia de Districte Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, a 
les 20:00 h del dia 27 de juny de dos mil vint-i-dos, sota la presidència de la Il·lma. Sra. Mª 
Patricia  Puerta  Barberá,  tinent  d'Alcaldia,  es  reuneixen  els  senyors  i  senyores  suara 
esmentats, a fi de celebrar la sessió ordinària del Consell Municipal del Districte SUD, amb la 
meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.
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Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar 
els punts inclosos en l'ordre del dia. 

1. APROVACIÓ DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL 
CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 29 DE MARÇ DE 2022 

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 
29 de març de 2022, per majoria s'acorda aprovar-la. 

2. INFORME DE LA PRESIDENTA 

SERVEIS URBANS, INFRAESTRUCTURA I MEDI AMBIENT

AV LA ADUANA - (GRUP LOURDES) 

A la sol·licitud  de neteja  periòdica  del  carril  bici,  que sempre està molt  brut, 
informen que: La neteja es realitza una vegada cada dos setmanes. El dilluns 13 de juny es 
va realitzar per última vegada.

    Respecte a la poda del ficus del carrer Torrechiva, al costat de la via del tren, 
informen que: S’ha passat l’ordre per a la seua execució.

També comenten que al carrer Torrechiva hi ha un pas al costat de la via que 
està ple d'herbes i  necessita ser netejat.  Informen que: S'ha visitat  i  és una passarel·la 
metàl·lica al costat de la via on no hi ha herbes. Sol·liciten la ubicació exacta. 

AV SAN JAIME - (GRUP ROQUETES) 

El Sr. Ramos informa que cal podar els arbres del grup, ja que envaeixen la 
calçada. Informen de:  la necessitat d'especificar si els arbres es troben en una propietat 
privada o  al carrer.

Comenta que van presentar  per  SMC número 2116624 un reclamació per  a 
solucionar el problema dels escocells de les palmeres del grup, que tenen pedres i aquestes 
s'han soltat.  En una NRI  del  passat  mes de maig els  van dir  que estava solucionat  el 
problema, però des de l’associació veïnal  comuniquen que no és així,  per la qual  cosa 
sol·liciten que se solucione tema. Informen que:  Es reactiva incidència en SMC, perquè 
tornen a revisar-la.

SRA. ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

Sol·licita un contenidor més d'envasos al carrer Juan Ramón Jiménez, 55 o que 
passen amb més freqüència a buidar-los, ja que en eixa adreça hi ha un supermercat i  
s'ompli quasi tots els dies. Informen que: S'ampliarà la dotació.
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SRA. ISABEL GRANERO MOYA

Comunica que a la plaça Riu Terde,  hi  ha una font  que no funciona i  hauria de 
retirar-se per a evitar que la gent es puga fer mal. Informen que:  S'anota en la base de 
dades de manteniment de lampisteria. Passaran a revisar-la i buscaran una solució.

SERVEIS URBANS, INFRAESTRUCTURA I MEDI AMBIENT

SRA. MARÍA ESPAÑA NOVOA

El cap del Negociat de Transport Públic i Bicicleta, en relació amb les notes de règim 
interior del Consell Municipal del Districte Sud, de 31 de març de 2022, en què se sol·licita 
que s'emeta un informe sobre els  acords adoptats  en la  sessió  ordinària  celebrada pel 
Consell  Municipal  del  Districte  Sud  el  passat  29  de  març  de  2022,  promoguts  pel  Sr. 
Sánchez de l’associació veïnal La Aduana (grup Lourdes) i per la Sra. María España Novoa, 
que sol·licita la restitució del servei d'autobús pel grup Lourdes, informa que:  Ja ha sigut 
restituït el servei d'autobús de la LÍNIA 7 que transcorre pel grup Lourdes en el seu horari 
habitual.

3. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent 
de l'ordre del dia.

 
4. PRECS I PREGUNTES

AV SAN PABLO – Sr. Vicente Juan Campos Ruiz

El Sr. Campos informa, una vegada més, de la venda de productes en el forn del grup 
a les 5 de la matinada, amb el corresponent escàndol i molèsties per als veïns, per això 
sol·licita la presència de la policia i de la policia autonòmica per a una possible sanció, així  
com per a esbrinar si tenen llicència d'activitat per a la venda dels seus productes.

Sol·licita la neteja del solar dels metges, el qual està tancat, ja que hi ha herbes de 2 
metres d’alçària.

També considera necessària la neteja del carrer Sant Alfons, ja que està net en la 
part d'Almassora, però l’empara està tapada per les herbes que ixen fins a la carretera.

Sol·licita el canvi d'ubicació del contenidor de Càritas, ja que està situat en la revolta, 
a l'entrada del barri, i és un perill per als vehicles. A més, informa que n’hi ha un altre situat a 
la carretera d'Almassora, 1 (antic supermercat Melero).

Com ja es va comentar amb anterioritat, en les obres de l'entrada del centre de salut,  
per l'avinguda del Campo de Montiel, s’ha de fer l'accés correcte, ja que sembla ser que no 
estan plantejant-ho com es va indicar en el seu moment, tenint en compte que els palets 
dels taulells ja estan allí per a ser col·locats; per tant, s'hauria de tornar a plantejar abans 
d'iniciar la seua col·locació.

Sol·liciten la revisió dels clots del carrer Sant Alfons.
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AV SAN JAIME - Sr. Alberto Ramos Renau

El  Sr.  Ramos  comunica  que  ja  està  tapat  el  clot  que  es  va  reclamar  en  el  seu 
moment.

Sol·licita  la  neteja  de  les  restes  que  deixen  les  ovelles  quan  passen  del  grup,  i 
demana informació sobre si es podria prohibir que passaren pels horts del grup.

Al camí Roquetes, a l'altura de la séquia, en direcció cap a Castelló, hi ha un xicotet 
solar  on arreglen cotxes, i  en el  solar de davant  tiren les restes de les reparacions dels 
vehicles i els canvis d'oli.

SRA. MARIA ESPAÑA NOVOA

La Sra. España trasllada les queixes del col·legi Exèrcit, ja que van sol·licitar policia 
per a l'entrada i eixida del col·legi i no ha sigut així, per la qual cosa sol·licita que es tinga en 
compte per al pròxim curs.

Respecte a l’associació veïnal Maestría, van comentar els temes següents:

Als carrers Juan Bautista Poeta, Barrachina i voltants hi ha molts clots que s'han de 
reparar.

Les voreres del Parc de l’Oest estan en molt mal estat i elevades pels arbres. 

A la plaça de les Comunicacions no s'ha reposat el mobiliari urbà que es va retirar. 

Al carrer República Argentina les voreres estan en molt mal estat i no hi ha passos de 
zebra o estan molt allunyats entre aquests.

En la unió del carrer República Argentina amb el Parc de l’Oest, l’autobús es puja 
damunt de la vorera amb el perill  que això suposa per als vianants; per tant, s'hauria de 
donar una solució al tema.

Recalquen el mal estat de les voreres del carrer Sant Joan.

Al carrer Rambla Cervera hi ha un solar que està molt brut i s’hauria de netejar.

Sol·liciten que es construïsca una rotonda al carrer Ribesalbes amb l’avinguda Vila-
real.

La Sra. España s'interessa pel tema de la urbanització del grup Perpetu Socors. La 
Sra. Puerta li comenta que començaran en breu.

SRA. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

Comenta que l'avinguda Campo de Montiel només té una vorera molt estreta, plena 
d’herbes altes que caldria netejar. La Sra. Puerta li comenta que el terreny no és municipal.

Explica  que  van  sol·licitar  en  el  seu  moment  que  al  carrer  Llarg  s’ancoraren  els 
contenidors perquè amb l'aire es mouen, però només van ancorar-ne un i haurien de fer-ho 
en  tots,  de  la  mateixa  manera  que  també  considera  necessari  un  altre  contenidor  més 
d'orgànic, i posar els dos junts.

Considera necessària la desinsectació de paneroles en tot el grup Perpetu Socors, ja 
que n’hi ha moltes i són molt grans.
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Informa que en el  camp de futbol  del  grup Perpetu Socors,  els caps de setmana 
celebren culte, assumpte que s'hauria de controlar, ja que no hi ha constància de si tenen 
permís per a això.

SRA. ISABEL GRANERO MOYA

La Sra. Granero comenta l’escrit  del  Sr.  Eliseo de Brito Molina, en relació amb la 
situació dels excrements ocasionats pels coloms que es refugien al carrer Ribelles Comins, 
61, en el qual explica que les voreres, cotxes i vianants estan tacats contínuament, per la 
qual cosa sol·liciten neteja i control sobre aquest tema.

I  a  les  20:55  de  la  data  indicada  en  l'encapçalament,  sense  que  hi  haja  més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual, com a secretària, en done fe i, 
perquè conste, estenc aquesta acta que firme al marge al costat de la presidenta del Consell 
Municipal de Districte Sud.
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